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Madeira, Mary Lou McDonald, Miroslav Mikolášik, Philippe Morillon, Gérard Onesta, Paweł Bartłomiej 
Piskorski, Bernard Poignant, Pierre Pribetich, Vittorio Prodi, Bilyana Ilieva Raeva, Eva-Britt Svensson 
και Nikolaos Vakalis
προς την Επιτροπή

Θέμα: Η κρίση της αγοράς ακινήτων

Οι επιπτώσεις της χρεοκοπίας του συστήματος ενυπόθηκων δανείων υψηλού κινδύνου στις 
Ηνωμένες Πολιτείες έχουν ήδη αρχίσει να γίνονται αισθητές στις ευρωπαϊκές χρηματοπιστωτικές 
αγορές. Ακόμη και γνωρίζοντας ότι τα δικά μας πιστωτικά συστήματα προσφέρουν περισσότερες 
εγγυήσεις, συμμερίζεται η Επιτροπή τη άποψη ότι υπάρχει ο κίνδυνος να εκραγεί η φυσαλίδα των 
ακινήτων, με αποτέλεσμα να αποσταθεροποιηθούν τα τραπεζικά μας συστήματα;

Μπορεί να αναφέρει η Επιτροπή τι ενέργειες προτίθεται να αναλάβει έναντι των διαφόρων πολιτικών 
των κρατών μελών όσον αφορά τα στεγαστικά δάνεια;

Πέραν τούτου, οι τιμές των ακινήτων, τόσο όσον αφορά τον οικοδομικό τομέα όσο και τη μίσθωση 
ακινήτων, έχουν τόσο αυξηθεί τα τελευταία χρόνια ώστε πολυάριθμες οικογένειες αναγκάσθηκαν να 
υπερχρεωθούν ή αδυνατούν να έχουν πρόσβαση σε αξιοπρεπή στέγη.

Μπορεί να αναφέρει η Επιτροπή τι μέτρα προτίθεται να λάβει προκειμένου να ανταποκριθεί στο 
αίτημα που διατύπωσε το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο στην έκθεση Andria1, μέσω της οποίας ζητούσε να 
διεξαχθεί μελέτη σχετικά με το κόστος και τη ζήτηση στο στεγαστικό τομέα;
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